
 
 
 
Vragenhalfuurtje d.d. 27 autustus 2013 
 
 

1. Vragen fractie Burgerbelang (A. Jongenelen): 
 
Namens Burgerbelang willen we de volgende 3 vragen indienen voor het vragen 1/2 uur: 
 
Vraag 1.  
N.a.v. het maaibeleid heeft wethouder toegezegd de verzekeringsaspecten voor vrijwillers met de gemeentelijke 
maaimachines nog eens te bekijken. 
- Wij zouden graag een specifiekere toezegging willen hebben? 
  
Vraag 2.  
In de krant stond melding van Coolplein omwonenden die klagen over het geluidsoverlast. 
- Welke acties worden hiertegen genomen? 
- In hoeverre kunnen deze klachten tot beperkingen van de coolplein  
  activiteiten leiden? 
  
Vraag 3.  
In de krant werd melding gemaakt van de bouwdrift van Langedijk 
en daarbij de wens om tot regionale afstemming te komen. 
- Graag een toelichting van de Pora over de implementatie van de motie om    
  een regionale bouwcoordinator in te zetten 
  
Met vriendelijke groet, 
Ad Jongenelen 
Fractievoorzitter Burgerbelang 
 

2. Vragen fractie H.O.P. (Cees Mertens) 
 
Onderwerp: Hekwerk langs het nieuwe Fietspad, Broekerbrug – NS Viaduct. 

Voorzitter, 
Voor de vakantie is langs het nieuwe fietspad, dat loopt van de Broekerbrug naar het NS -viaduct een echt heel mooi 
fietspad aangelegd. Daarna is er misschien een nog wel mooiere afrastering geplaatst. Prachtige mooie ronde palen 
in verband geplaatst en daar tegenaan is het gaas voor de afrastering geplaatst. Al met al een mooie afbakening van 
de Broekhorn. 
Wat schets mijn verbazing, na mijn vakantieperiode maak ik weer gebruik van het nieuwe genoemde fietspad en tot 
mijn stomme verbazing is het gehele hekwerk met afrastering verdwenen, foetsie, opgelost ja zelfs de gaten waar de 
palen hebben gezeten zijn dichtgemaakt!! 
Graag verneem ik van het college waarom het een en ander is gebeurd zoals het is gebeurd en wie hiervoor de 
kosten betaald, voor deze in mijn ogen heel slechte Aktie. 

Kees Mertens, 

Raadslid HOP 



3. Vragen fractie H.O.P. (Carola van 't Schip) 
 
Bij deze de volgende vraag voor het vragenhalfuur raad 27 augustus  van de HOP: 
 
Beste voorzitter  tijdens het zomerreces, wat toch een rustige periode zou moeten zijn,  heeft de telefoon en het e-
mailverkeer van de fractieleden van de HOP  niet stil gestaan. Tijdens deze vakantieperiode ontstonden er bij ons 
mail- en telefoonfiles. Vele klachten kwamen binnen over het maaibeleid. Vooral over het overwoekeren van 
onkruid in plantsoenen met als gevolg dat tuinen de dupe worden van veel meer en snellere toename van onkruid. 
Een aantal inwoners vinden de wilde bloemen in de bermen in het voorjaar nog wel iets hebben maar zodra deze 
uitgebloeid zijn  en beginnen te verdorren ziet het er volgens de meeste echt onverzorgd uit. Een aantal inwoners 
geeft zelfs aan het gevoel te hebben in een achterstandsbuurt te wonen en bang te zijn voor verslonzing van hun 
wijk. Want slecht onderhouden openbaar groen werkt niet echt motiverend om zelf de eigen tuin een mooi aanzien 
te geven, het geheel geeft immers niet het gewenste resultaat. Wanneer het gras zo hoog staat dat er geen 
doorkomen aan is en daarna bij een maaibeurt de lange plukken dor gras overal verspreid liggen, dan kunnen wij ons 
voorstellen dat de inwoners geen motivatie meer kunnen vinden om het aanzien van het groen te verbeteren. Waar 
moet je beginnen! 
 
Tijdens de voorjaarsnota 2012 heeft de HOP gezamenlijk met de andere coalitie partijen een motie "onderhoud 
groenvoorzieningen i.v.m. bezuinigingstaakstelling", ingediend. 
Deze motie vraagt om een evaluatie van het maaibeleid in het derde kwartaal 2012 en om een inspanning van het 
college om aan de klachten over het  maaibeleid tegemoet te komen. 
 
Onze vraag: 
 
Graag vernemen wij van de wethouder op welke korte termijn wij als raad  voorstellen t.a.v. van een vernieuwd 
maaibeleid met de daarbij horende financiële consequenties kunnen verwachten, met als doel de klachten van de 
inwoners t.a.v. het huidige maaibeleid te verminderen. 
 
Met hartelijke groet,  
Carola van 't Schip 
 

4. Vragen fractie H.O.P. (Carola van 't Schip) 
 
 
De HOP heeft de onderstaande vraag voor het vragenhalfuur van de raadsvergadering van 27 augustus: 
 
Tijdens de laatste commissie SO is er aandacht gevraagd door de bewoners grenzend aan het Hoogspanningstrace. 
Zij gaven aan niet tijdig te zijn geïnformeerd over het blijven staan van één van de masten. De HOP vindt het 
onzorgvuldig dat dit niet tijdig over is gecommuniceerd met omwonenden. 
Om te voorkomen dat er nog meer onduidelijkheden ontstaan vragen wij de wethouder, ons op de hoogte te 
houden van de communicatie met omwonenden als het gaat om veranderingen die aan deze mast (welke blijft 
staan) gaan plaatsvinden. Voor de bewoners is nu namelijk niet duidelijk welke  antennes extra op deze mast 
geplaatst gaan worden en wat daar dan eventuele consequenties van zijn. 
 
Vraag: Welke antennes worden extra op de hoogspanningsmast geplaatst? 
           Op welke wijze vindt communicatie op dit onderwerp  met de bewoners plaats?  
 


